
     Zápis ze 17. jednání ZO Bory 21. 2. 2020 v 19. 00 hod. 

Přítomni: Ing. Dostálová Lucie, Vávra Pavel, Kujalová Jana, Viliš Petr, Večeřa Luděk, Dostál 
Jan, Kovář Karel, Vávra Aleš, Špaček Milan, Vala Marian, Kotačka Ladislav. 
 
Omluveni: Kaštanová V., Ing. Necidová M., Mgr. Chalupa M. 
Nepřítomní: Doležal P. 
 
Hosté: občané Borů a Cyrilova 
 
 
Jednání: 
1. Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, materiály k jednání byly členům ZO zaslány 

v elektronické podobě. Jednání zahájila starostka obce v 19.00 hod.  
Počet přítomných zastupitelů obce je ve chvíli zahájení 11. Jednání je usnášeníschopné. 

 
Starostka upozornila přítomné, že jednání je nahráváno. 
 
Usnesení č. 1/17 ZO: ZO vzalo na vědomí zahájení zasedání. 
 
2. Ověřovatelé zápisu: 
      Návrh starostky: Kujalová J., Vala M. 
 
Hlasování:  
Pro: 9      Proti:    Zdržel se: Kujalová J., Vala M. 
Usnesení č. 2/17 ZO: ZO schválilo ověřovatele zápisu Kujalovou J. a Valu M. 
Dostavil se Doležal P. Počet členů ZO je 12. 
 
3. Schválení programu jednání: 

Starostka navrhla doplnit program o tyto body: 
Smlouva MAS MOST-konektivita ZŠ 
Plná moc  
Dodatek ke smlouvě s architekty-rekonstrukce ZŠ 
Cena za prodej palivového dřeva 
Užití loga obce 
Licenční poplatky přes SMS 

 
1. Zahájení zasedání 
2. Schválení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení programu jednání 
4. Kontrola usnesení z minulých RO 
5. Kontrola usnesení z minulého ZO 
6. Rozpočtové opatření č. 1/2020 



 

7. Prodej pozemku 
8. Cena vodného-schválení 
9. Inventura-schválení 
10. Zástava pozemku-schválení smlouvy 
11. Smlouva na CČ-schválení 
12. Sociální fond 
13. SDH Cyrilov 
14. Věcná břemena-přípojky EONu 
15. Dotace 2020 
16. Mimořádná splátka úvěru 
17. Žádosti 
18. Různé 
19. Závěr 
 

Starostka navrhla hlasovat o schválení programu jednání ZO. 
Hlasování:  
Pro:   12    Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 3/17 ZO: ZO schválilo program jednání. 
 
 
4. Kontrola usnesení z jednání RO. 

Místostarosta přečetl usnesení z jednání RO z dne 23.1.2020 a dne 12.2.2020. 
Starostka: k doplnění jednalo se o pronájmy k uložení dřeva. Stavby RD na Sádkách-
majitelé předkládají projektovou dokumentaci ke schválení. Obecní ubytovna je nejdražší 
v obci, protože vybírá od ubytovaných osob poplatek z ubytování, vyzveme ostatní 
ubytovatele, že je jejich povinností poplatek vybírat a odvádět. 
Špaček M.: bylo by dobré uvádět k parcelám i jejich majitele nebo žadatele o pronájem. 
Vala M.: také bych se přimlouval ke konkretizaci žadatelů. 
Vávra P. pronájmy se týkaly pí -----, pana ------., ----- a -----. 

 
Usnesení č. 4/17: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání RO ze dne 23.1.2020 a 12.2.2020. 
     
5. Kontrola usnesení z jednání ZO: 
      Místostarosta přečetl usnesení z jednání ZO ze dne 23.1.2020. 
      K usnesení nebyly žádné dotazy ani připomínky. 
 
Usnesení č. 5/17 ZO: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání ZO ze dne 23.1.2020. 
 
 
6. Rozpočtové opatření č. 1/2020 
    Starostka navrhla hlasování o schválení rozpočtového opatření č. 1/2020 ve výši 46.500,- Kč. 
 
Hlasování:  
Pro:  12       Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 6/17 ZO: ZO schválilo rozpočtové opatření č. 1/2020 ve výši 46.500,- Kč. 
Příloha č. 1-RO č. 1/2020 
 



 

7. Prodej pozemku 
    Starostka: žádost ----- o prodej p. č. 1430, o výměře 121 m2, druh pozemku ostatní 
    plocha, k. ú HB. Záměr byl zveřejněn od 30.1.2020 do 15.2.2020. Navrhuji hlasovat o prodeji 
    tohoto pozemku za cenu 150,- Kč včetně DPH. 
 
Hlasování: 
Pro:  12    Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 7/17 ZO: ZO schválilo prodej p. č. 1430, o výměře 121 m2, druh pozemku 
                         ostatní plocha za cenu 150,- Kč včetně DPH-osvobozeno od DPH.
  
8. Cena vodného-schválení 
    Starostka: firma Provod připravila kalkulaci vodného pro rok 2020. Cena za 1 m3 bude ve 
    výši 23,04 Kč bez DPH. Cena bude platit od 1.4.2020. Navrhuji hlasování o schválení ceny 
    vodného ve výši 23,04 Kč bez DPH, s platností od 1.4.2020. 
 
Hlasování:  
Pro:  12    Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 8/17 ZO: ZO schválilo cenu vodného ve výši 23,04 Kč bez DPH, s platností od 
                                    1.4.2020 
Příloha č. 2-kalkulace vodného 
 
9. Inventura-schválení 
    Starostka: Inventarizační zprávu za rok 2019 měla přednést pí Kaštanová, ale ta je z dnešního 
    jednání omluvená. Zpráva byla zastupitelům zaslána jako podklad k dnešnímu jednání. 
    Žádám pana Valu, aby nám ve stručnosti shrnul závěry z inventarizace. 
Vala M.: během inventury jsme prošli veškeré inventurní soupisy, žádné zásadní nejasnosti 
jsme nenašli. Vše je v pořádku. 
Starostka navrhla hlasovat o schválení Inventarizační zprávy za rok 2019. 
 
Hlasování: 
Pro: 12   Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 9/17 ZO: ZO schválilo Inventarizační zprávu za rok 2019. 
Příloha č. 3-Inventarizační zpráva 
 
10. Zástava pozemku-schválení smlouvy 
      Starostka: Obec prodala p. č. 75/30, k. ú DB pro výstavbu rodinného domu ----- a -----. 
      Podle kupní smlouvy mohou kupující zastavit tuto parcelu pouze se souhlasem obce.     
Starostka navrhla hlasovat o vydání souhlasu se zástavní smlouvou k nemovitosti p. č. 75/30, 
k. ú DB. 
Hlasování: 
Pro: 12    Proti:    Zdržel se:  
Usnesení č. 10/17 ZO: ZO schválilo uzavření zástavní smlouvy k nemovitosti p. č. 75/30, k. ú 
                                      DB. 
 



 

11.Smlouva na CČ-schválení 
     Starostka: ZO schválilo příspěvek na celoroční činnost 2020 Oblastní charitě Žďár nad   
     Sázavou ve výši 5.000,- Kč. Nyní je nutné schválit znění smlouvy. Smlouva vám byla 
zaslána jako podklad k dnešnímu jednání. Navrhuji hlasování o schválení Veřejnoprávní  
smlouvy č. 1/2020 o poskytnutí dotace na celoroční činnost pro Oblastní charitu ZR. 
 
Hlasování: 
Pro: 12     Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č.  11/17 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 1/2020 o poskytnutí dotace na 
                                       celoroční činnost pro Oblastní charitu Žďár nad Sázavou. 
 
12. Sociální fond 
      Starostka: už jsem tady zmiňovala, že zaměstnanci obce nemají žádné benefity. Nemyslím 
      tím poskytovat finance na dovolenou, ale příspěvek na penzijní připojištění, to je standart. 
Navrhuji podpořit příspěvek na penzijní připojištění ve výši 500,- Kč/měsíčně. Pí Jakubcová 
připravila Zásady tvorby a použití Sociálního fondu, byl vám zaslán jako podklad k dnešnímu 
jednání. Navrhuji hlasování o schválení těchto zásad. 
 
Hlasování: 
Pro: 12     Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 12/17 ZO: ZO schválilo Zásady tvorby a použití Sociálního fondu. 
Příloha č. 4-Zásady tvorby a použití Sociálního fondu 
 
13. SDH Cyrilov 
      Starostka: SDH Cyrilov podala žádost o vyjádření k jmenování velitele SDH Cyrilov, 
      kterým je ----------. K doložení této volby nám poskytli jednoduchý Zápis 
      z výroční valné hromady. 
Starostka navrhla hlasovat o souhlasu s jmenováním velitele SDH Cyrilov pana -----------. 
 
Hlasování: 
Pro:  12    Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 13/17 ZO: ZO schválilo jmenování velitele SDH Cyrilov pana ------------. 
 
14. Věcná břemena-přípojky EONu 
       Starostka: máme dvě žádosti o uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného 
       břemene pro vybudování přípojek elektrické energie pro nová odběrná místa: 
 
a) žadatel ----- -odběrné místo na p. č. 90/1, k. ú DB, věcné břemeno bude vedeno 
    na obecní parcele č. 86/20, k. ú DB. Smlouva č. 1030055981/001. 
 
Hlasování: 
Pro:  12    Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 14a/17 ZO: ZO schválilo uzavření smlouvy č. 1030055981/001 o smlouvě budoucí 
                                        o zřízení věcného břemene. 



 

 
b) žadatel ----- -odběrné místo na p. č. 418, k. ú DB, věcné břemeno bude vedeno na 
    obecních parcelách č. 415/9 a 415/8, k. ú DB. Smlouva č. 1030055337/001. 
 
Hlasování: 
Pro: 12     Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 14b/17 ZO: ZO schválilo uzavření smlouvy č. 1030055337/001 o smlouvě budoucí 
                                       o zřízení věcného břemene. 
 
15. Dotace 2020 
      Starostka: Budeme žádat o dotaci POV (program pro obnovu venkova). Původní myšlenka 
      byla, že se z této dotace částečně zrealizuje výletiště, ale vyřizování stavebního povolení a 
ostatních náležitostí bude trvat delší dobu. Navrhuji opravit sociálky u školní jídelny. Ředitel 
ZŠ ještě navrhl zažádat současně o dotaci z Kraje Vysočina-Program Naše škola. Kdybychom 
ji dostali, mohli bychom z POV zafinancovat opravu sociálek v suterénu nebo 2.patře OÚ. Bude 
nutné vybudovat i toaletu pro imobilní osoby. 
 
Starostka navrhla hlasování o souhlasu s podáním žádosti o dotaci do programu Naše škola 
2020-oprava sociálního zařízení školní jídelny. 
 
Hlasování: 
Pro: 12    Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 15/17 ZO: ZO schválilo podání žádosti o dotaci do programu Naše škola 2020 – Oprava 
                                          sociálního zařízení školní jídelny. 

 
16. Mimořádná splátka úvěru 
      Starostka: splácíme 10 úvěrů. Chtěla bych jednorázově splatit nejmenší úvěr od České 
      spořitelny, byl zřízen na akci veřejné osvětlení. Aktuální výše k doplacení je cca 335.00,- 
Kč. Jednorázovým splacením bychom si snížili splátky o 83.000,- Kč/ročně. 
Viliš P.: tento úvěr by se měl splácet úsporou energie. Teď ty peníze půjdou do rozpočtu. Je to 
tak? Je úspora energie stejně vysoká jako splátky? Když jsme to schvalovali, tak nám to bylo 
tak slíbeno. 
Starostka: to nevím. Řeknu paní Jakubcové, ať to spočítá, jestli nějaká úspora byla a je. 
Doležal P.: co bylo před šesti lety dobré, je už letos zastaralé. 
Vala M.: máme na veřejné osvětlení zvláště elektroměr, je možné toto spočítat? 
Starostka: ano, elektroměr je. Navrhuji hlasování o schválení jednorázového splacení úvěru 
k 31.3.2020 
 
Hlasování: 
Pro:   12   Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 16/17 ZO: ZO schválilo jednorázové splacení úvěru k 31.3.2020. 
 
17. Smlouva MAS MOST-Konektivita ZŠ 
      Starostka: předmětem smlouvy je zpracování studie proveditelnosti projektu „Modernizace 



 

      vnitřní konektivity školy a připojení k internetu“ a podání žádosti o dotaci „Zvyšování 
kvality a dostupnosti infrastruktury pro vzdělávání a celoživotní učení-Integrované projekty 
CLLD“. Žádost je nutné podat do 6.3.2020. Cena je stanovena na 55.000,- Kč. Výsledkem bude 
posílení internetu, pořízení počítačů a tabletů pro ZŠ. 
Starostka navrhla hlasovat o schválení podání žádosti o dotaci „Zvyšování kvality a dostupnosti 
infrastruktury pro vzdělávání a celoživotní učení-Integrované projekty CLLD“ 
 
Hlasování: 
Pro:  12    Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 17/17 ZO: ZO schválilo podání žádosti o dotaci „Zvyšování kvality a dostupnosti 
                                  infrastruktury pro vzdělávání a celoživotní učení-Integrované projekty 
                                  CLLD“. 
 
18. Plná moc 
      Starostka: navrhuji vydat plnou moc pro pana ----- pro jednání se stavebním úřadem a 
      dotčenými orgány pro akci „Oprava staré hasičky Bory-U Veteránů“. Je stále ochotný 
budovu opravit. Opravy budou probíhat podle původních fotek ve stejném stylu jako je nyní. 
Chtěl by zahájit jednání se stavební úřadem. Budova je naše a on potřebuje plnou moc 
k vyřizování povolení za nás. 
Viliš P.: toto jsme projednávali už dříve v minulém volebním období. Nabídli jsme mu, že bude 
platit nájem. 
Starostka: jenže v té době obec žádné kroky nepodnikla a musí se vše řešit od začátku. V tuto 
chvíli mu dáme plnou moc, aby mohl vyřídit stavební povolení. O dalším budeme jednat až 
v případě, že se opravdu bude realizovat.  
Starostka navrhla hlasování o udělení plné moci pro pana ----- pro vyřízení stavebního povolení 
pro akci „Oprava staré hasičky Bory-U Veteránů“. 
 
Hlasování: 
Pro:  12    Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 18/17 ZO: ZO schválilo udělení plné moci pro pana ----- k zastupování na 
                                      stavebním úřadě a k jednání s dotčenými orgány ve věci „Oprava staré 
                                      hasičky Bory-U Veteránů“. 
 
 
19. Dodatek ke smlouvě s architekty-Rekonstrukce KD 
      Starostka: v dodatku se jedná o změnu lhůty plnění: projektová dokumentace pro vydání 
      povolení a inženýrská činnost do 31.3.2020 a projektová dokumentace pro provedení stavby 
a výběr zhotovitele do 30.4.2020. Máme nyní více času dopracovat prováděcí dokumentaci. 
Podali jsme žádost o dotaci za 6,2 milionů Kč. Na podzim bychom podali žádost o 10 milionů. 
Dále jsme zjistili, že budeme moci uplatňovat skoro celé DPH. Budeme ještě jednat s daňovým 
poradcem, abychom se nedostali s DPH do problémů. Vrácení DPH by bylo asi 5 milionů.  
Starostka navrhla hlasovat o chválení dodatku ke smlouvě Smlouva o dílo Múčka Veselý 
architekti s.r.o.  
 



 

Hlasování: 
Pro:  12    Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 19/17 ZO: ZO schválilo dodatek ke smlouvě Smlouva o dílo Múčka Veselý 
                                      architekti s.r.o.  
 
20. Cena za prodej palivového dřeva 
      Starostka: Aleš Vávra zajišťoval vykácení dřeva na Cyrilově. Poptával 3 firmy, které by 
      byly ochotny dřevo vytěžit. Nabídneme k prodeji hotové palivové dřevo, připravené ve 
dvoumetrech. Těžba bude stát 340,- Kč, přiblížení 100,- Kč, 15 % DPH 66,- Kč, celkem 506,- 
m3. Dřevo by se složilo na čističce. Firma by dřevo vykoupila za 120,- Kč. 
Vávra A.: nejlepší by bylo, kdyby si zájemci dřevo odvezli přímo z lesa, ušetřili bychom za 
dopravu. 
Vala M.: v Jívoví lidem prodávají dřevo za 300,- Kč s odběrem v lese a za 400ho dovezou 
přímo na dvůr. 
Doležal P.: je to za ty peníze prodejný? Na čističce nemůže dřevo ležet dlouhodobě. 
Viliš P.: a je zájem o dřevo? Ptají se lidé na obci po dřevě? 
Vávra A.: potřeba se dnes pobavit o ceně, abychom tu informaci dali do zpravodaje. 
Vávra P.: kdo nemá techniku a kdo nemá les, tak to pro ně nebude závratná suma. 
Vala M.: ono dojet k tomu lesu taky není snadné, cesta je nic moc. 
Špaček M.: je toho jen 100 m3, tak se jedná asi jen o 10 zájemců, to se snad prodá. 
Kotačka L.: navrhuji cenu 400,- Kč včetně DPH s vlastním odvozem z ČOV. 
 
Hlasování: 
Pro:  12    Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 20/17 ZO: ZO schválilo prodej palivového dříví za 400,- Kč včetně DPH/m3. 
 
 
21. Užití loga obce 
      Starostka: žáci ZŠ se zúčastnili robotické soutěže a vytvořili lego robota. Robota „ozdobili“ 
      logem obce. Navrhuji hlasování o schválení užití loga obce Bory na robotické soutěži.  
 
Hlasování: 
Pro:   12   Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 21/17 ZO: ZO schválilo užití loga obce Bory na robotické soutěži. 
 
22. Licenční poplatky přes SMS 
      Starostka: SMS-Sdružení místních samospráv ČR vyjednává pro obce lepší finanční 
podmínky na různých akcích. Nyní vyjednali platby pro OSU (autorská práva), pořadatelé už 
nebudou muset platit nic. Obec zaplatí za 14 malých akcí cenu 13.642,- Kč bez DPH.  Obec 
tímto podpoří místní spolky. 
Starostka navrhla hlasovat o schválení podpisu smlouvy o jednoduchém vypořádávání 
autorských práv. 
 
 



 

Hlasování: 
Pro: 12     Proti:    Zdržel se: 
Usnesení 22/17 ZO: ZO schválilo podpis Smlouvy o jednoduchém vypořádávání autorských  
                                  práv. 
 
23. Žádosti  
     Oddíl stolního tenisu TJ Družstevník Bory zakoupil automatického robota, pořizovací 
     cena 23.900,- Kč vč. DPH. Hledají sponzory a žádají od obce příspěvek. Dnes nebudeme o 
     tom hlasovat, ale promyslete si to do příště. 
 
24. Různé 
      Starostka: 
      1. Správa a údržba silnic slíbila do konce června 2020 vybudovat svodidla na Oklíku. 
      2. Do konce února je možnost podat žádosti do Fondu malých projektů. 
      3. K poldru v HB máme slíbené povolení od Krajské hygienické stanice. 
Špaček M.: u ----- je potřeba vyčistit odpadovou šachtu. 
 
25. Závěr 
      Starostka ukončila jednání ZO v 20.30 hodin. 
 
 
Zapsala: Dvořáková Libuše 
 
 
Ověřovatelé zápisu:           Kujalová Jana      ________________________________ 
                                        

    
               Vala Marian       ________________________________  
 
 
  

Místostarosta obce – Pavel Vávra                 ______________________________ 
 

 
Starostka obce – Ing. Lucie Dostálová          ______________________________ 
 
 
 
 


